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Referat ad-hoc møte KOSTRA grunnskole 7.5 

 

Sak 1. Bakgrunn for møtet 

Bakgrunnen for møtet var å bidra til å avklare om det er teknisk/praktisk mulig å splitte opp 

KOSTRA funksjon 202, grunnskole. Det er primært ønskelig å skille ut spesialundervisning og 

PPT. Tilbakemeldingen fra de tilstedeværende kommunene er at dette også vil gi nyttig 

styringsinformasjon for kommunene. Per i dag er det mulig å hente ressurstall fra GSI (årstimer, 

enkeltvedtak etc.), men regnskap for spesialundervisning og PPT vil komplettere denne 

informasjonen. 

 

Sak 2.     Mulig oppsplitting av funksjon 202, grunnskole 

Kommunene på møtet ga uttrykk for at det vil være praktisk/teknisk mulig å skille ut 

lønnskostnader for lærerne til spesialundervisning. Dette vil imidlertid medføre noe merarbeid i 

rapporteringen. 

 

En eventuell ny funksjon bør i hovedsak inneholde utgifter til spesialundervisning etter §5-1, 

samt utgifter til PPT. 

 

Forslag til innhold i en eventuell ny funksjon ser slik ut: 

 
Spesialundervisning 

 
- Spesialundervisning i grunnskolen utført av pedagoger etter § 5-1 i opplæringsloven 
- Spesialundervisning i grunnskolen utført av assistenter  etter § 5-1 i opplæringsloven 
- PPTs innsats i grunnskolen etter § 5-1 i opplæringsloven 
 
Det er utgifter til selve undervisningen, samt PPT sin innsats som skal føres på funksjonen. 
Utgifter til inventar, utstyr, skolemateriell føres på funksjon 202. Utgifter til skolelokaler føres på 
funksjon 222. Utgifter til skoleskyss (transport mellom hjem og skole) føres på funksjon 223. 

 

Sak 3      Veien videre 

Forslaget som ad-hoc gruppa har kommet vil bli lagt frem for KOSTRA gruppa på neste møte i 

juni. Dersom KOSTRA gruppa ønsker det vil forslaget bli tatt videre til samordningsrådet i 

KOSTRA og regnskapsgruppa for behandling. Noen flere kommuner bør kontaktes for å gi sin 

vurdering av forslaget.  
 



 

 


